
Raadsrapportage behorende bij raadsvoorstel 

Programmabegroting 2025 RUD 

Namens Hilde van den Heuvel 

Op 24 mei jl. heb ik als raadsrapporteur (bij afwezigheid van Joey van de Belt ivm ziekte) gesproken 

met de behandelend ambtenaar inzake de programmabegroting 2025 van de RUD.  

Hierbij bericht ik u als volgt:  

Als raadsrapporteur ondersteun ik de brief welke het college al naar de RUD heeft gezonden, waarin 

staat vermeld dat onder voorbehoud van besluit raad er geen zienswijze zal worden ingediend.  

Hierbij herken ik de aandachtspunten die het college benoemt richting de RUD. Aan deze punten is al 

deels aandacht geschonken n.a.v. zienswijzen op de kadernota eerder dit jaar. Dit blijft echter een 

kritisch aandachtspunt voor de komende periode richting 2026. 

Graag vraag ik hiernaast nog uw aandacht voor de vorming van 1 omgevingsdienst die nu gaande is 

tussen de RUD en de ODRU. Hierover zijn wij in de afgelopen periode al een aantal keer 

geïnformeerd.  

Op 17 en 18 juni is er weer een speciale raadsbijeenkomst georganiseerd door de RUD en ODRU om 

ons als raadsleden bij te praten over het proces en de besluitvorming welke in het najaar op de 

agenda staat. Ik zou het fijn vinden wanneer een aantal van u met mij bij deze bijeenkomst aansluit. 

Zodra de uitnodiging binnen is zal deze op GO worden gedeeld. 

 


